

Verslag plenaire vergadering Wijkraad Centrum d.d. 27 februari 2017**Locatie: Tot 2021, Molenstraat-centrum 1****Aanwezig:**

Dagelijks bestuur Wijkraad	: Bert de Groot en Perry Bakker
Buurtcommissie Oost	: Birgit Oosterwijk
Buurtcommissie Noord	: Jan Frijlink, Celine Schut
Buurtcommissie Zuidoost	: Peter Bijlsma
Buurtcommissie Midden	: Herma van Dorth, Gonny Koopman
Buurtcommissie Zuidwest	: Perry Bakker
Buurtcommissie West	: Yvonne Huiskamp, Gerrit Altena
Adviesgroep Veiligheid	: Yp de Vries

Verslaglegging : Laetitia Bosch

Afwezig m.k.:

Bestuur	: Ben de Laat en Ria Krul
Buurtcommissie Oost	: Edith Wachelder
Buurtcommissie West	: Joop de Ridder
Buurtcommissie Zuidoost	: Jaap Buren

1. Welkom, vaststellingen aanwezigen en afwezigen met/zonder kennisgeving

Perry opent de vergadering en heet iedereen welkom. Er is een aantal afmeldingen, zie boven.

2. Vaststellen agenda

De agenda wordt vastgesteld zoals toegezonden.

3. Vaststellen notulen van 23 januari 2017 en actualiteit bestaande actiepunten

Tekstueel/naar aanleiding van:

Blz. 1, Actiepunt 2: Er is een gesprek geweest, maar er is nog geen duidelijkheid. Perry gaat een vervolgesprek aan.

Blz. 2, punt 4: CBI-gebouw *moet zijn*: CWI-gebouw.

Idem: Sofialaan *moet zijn*: Sophialaan.

Blz. 3, punt 5: Gerrit Altena is van mening dat de stadsdeelmanager niet de aangewezen persoon is het punt Lokale Democratie op de ALV te behandelen. Andere aanwezigen zien dit niet als bezwaar als we het verhaal maar kritisch blijven volgen.

Actiepunten:

1. Emissievrij openbaar vervoer: Geen nieuws.
2. Luchtkwaliteit binnenstad: Perry laat weten dat hij samen met Jaap een gesprek heeft bij Syntus. Peter merkt op dat de Molendwarsstraat dubbel belast wordt nu de verkeerssituatie gewijzigd is. Wijkraadbreed moet geëvalueerd worden wat de consequenties zijn van de wijzigingen.
3. Binnenstadsoverleg: Bert de Groot meldt dat het hoofditem dat behandeld is, de vernieuwing van het stadhuis was. De lijst met projecten is door Bert naar alle commissies gestuurd ter controle. Onduidelijkheden of onjuistheden kunnen doorgegeven worden aan Sandra Hofmeijer. Als laatste punt is het parkeren aan de orde geweest. Bij voorbeeld de kortingkaart voor binnenstadbewoners. De gemeente wil proberen meer bewoners te bewegen te parkeren in de gemeentelijke parkeergarages zodat er meer ruimte komt op het maaiveld. Gerrit Altena verwacht meer druk op het parkeren door bijvoorbeeld de bouw van nieuwe appartementsgebouwen. Bovendien geeft hij aan dat niet alle parkeergarages 24 uur open zijn.
4. Initiatieven op gebied van buurtactiviteiten: Geen nieuws.

Het verslag wordt met inachtneming van bovengenoemde wijzigingen vastgesteld.

4. Informatiedeling vanuit de buurtcommissies

Buurtcommissie Noord:

Jan/Celine:

- Er is deze winter veel minder gestrooid, met name in de kleine straatjes.
- Woensdag a.s. is er overleg over het schoonmaken van het Caterplein met de gemeente. Jan wil voorstellen dat de horecaondernemers deze schoonmaak gaan betalen.
- In Noord zijn er veel deelnemers aan de buurtwhatsappgroepen, maar sommige straten lopen wat achter. Jan zou graag meer flyers hebben. Zie ook punt 5.
- Celine meldt dat het nieuwe café (Sientje) vergunningen heeft aangevraagd. Er is veel geluidsoverlast. Het OVJ was niet erg behulpzaam. Gerrit Altena bevestigt de slechte ervaringen van Celine en wil graag gezamenlijk reageren. Hij zal het initiatief nemen. Yvonne vult nog aan dat metingen alleen plaatsvinden bij buitenactiviteiten. De Lokatieprofielen worden 30 maart op de PMA behandeld. Bert de Groot zal hierheen gaan en op de punten die in de zienswijze van de wijkraad staan, acteren. Er zal een schriftelijke reactie gestuurd worden met wijkraadsbrede punten. De buurten kunnen ook individueel op specifieke punten reageren. Herma stelt voor de punten voordien te inventariseren. Er is o.a. toegezegd meer binnenmetingen uit te voeren. Bert stelt voor dat verschillende typen woningen aangemeld worden voor die metingen. Jan merkt op dat volgens de grondwet de overheid voor de leefbaarheid van de burger te zorgen. Daar moeten we ze op aanspreken.
- Celine vraagt of er meer mensen last hebben van een brandlucht door de nieuwe koffiebrandrij aan de Van Kinsbergenstraat. Niemand heeft hier nog iets over gehoord.

Buurtcommissie Noordwest:

- Ben is niet aanwezig.

Buurtcommissie Zuidoost:

Peter:

- Er is een voorlichtingsavond geweest over veiligheid. Er waren ca. 75 mensen aanwezig. Er was één wanklank: de wijkraad zou zich niet druk genoeg hebben gemaakt over het eenrichtingverkeer.
- De buurtcommissie is namens de wijkraad eigenaar van de kunstkoe. Peter heeft voor de overdracht ook de gemeente uitgenodigd.
- Er is een aanvraag gedaan voor een vergroening van de Molendwarsstraat.
- Het afval bij de supermarkten aan het Kanaal is een doorn in het oog. Overwogen wordt te vragen de bovengrondse containers te verwijderen.
- Er is een quick scan geweest voor het toekomstig havenpark.
- Er is een negatieve reactie ontvangen over sfeerverlichting op het Stationsplein.
- Zero 055 gaat dit jaar niet door.
- Bert adviseert een geluidsmeting aan te vragen voor de Kanaalconcerten.

Buurtcommissie Oost:

Birgit:

- Het is rustig in de buurt. Er ligt een idee festiviteiten te organiseren rond het jubileum van de Grift.
- Vanuit de buurt probeert men een activiteit te organiseren die verbindt met bijvoorbeeld Natuurmonumenten of een boswachter.
- Er is geflyerd voor een buurtwhatsapp groep, maar dit heeft nog niet tot veel resultaat geleid. Yp zal hier nog actie nemen. Zie ook punt 5.

Buurtcommissie Midden:

Herma/Gonny:

- Gonny heeft klachten ontvangen over parkeren op invalidenparkeerplaatsen. THOR zal zich hiermee bezighouden.
- Er ligt veel rommel op straat, met name bij leegstaande winkels. De vraag is of er geen apv is die eigenaren verplicht de rommel op te ruimen. Perry vraagt dit na. Gerrit Altena merkt op dat op sommige plaatsen het werk tegen betaling is uitbesteed aan verenigingen.

Buurtcommissie West:

Gerrit/Yvonne:

- Het afvalprobleem doet zich hier ook voor. Er doen weer geruchten de ronde over een ondergrondse container. Ook statiegeld op plastic flesjes zou de rommel op straat verminderen. Doordat mensen moeten betalen voor hun afval, gooien ze het vaak in openbare vuilnisbakken.

- Er zijn zorgen over nieuwe bebouwing aan de Wilhelmina Druckerstraat.
- De laatste tijd zijn er geen ratten gesignaleerd.
- Er is overleg geweest met de horeca van het Leienplein over de vergunningen voor de komende grote festiviteiten. Er zijn twee aanvragen voor podia op Koningsdag, één buiten het aangegeven evenemententerrein. Dit baart Gerrit zorgen. Het vergunningenbeleid van de gemeente is erg ondoorzichtig. Ook het handhaven gebeurt niet (voldoende). Gerrit vraagt of de ooit geplaatste speeltoestellen bekostigd zijn met wijkraadsgelden. Perry probeert dit te achterhalen. Er zijn twee van de drie toestellen verdwenen.
- Er liggen drie plannen van de gemeente om het Leienplein te herinrichten. De BC heeft voorkeur voor het meest dure plan met een bussluis in de Nieuwstraat. Dit kan wel overlast veroorzaken voor het noordelijk gedeelte van de binnenstad. De BC wil ook de Asselsestraat na 11 uur afsluiten voor groot vrachtverkeer vanaf Middellink. De winkels moeten wel bevoorrad kunnen worden. Bert zou het probleem van de bevoorrading graag een keer algemeen met de gemeente bespreken. Hij zal het inbrengen bij het binnenstadsoverleg. Yp zou het graag nog breder zien over heel Apeldoorn.

Buurtcommissie Zuidwest:

Perry:

- Perry herkent de vuilproblemen. Er zijn volgens hem wel bekeuringen uitgedeeld.
- Er zijn parkeervergunningen uitgedeeld voor de Nieuwedijk aan mensen die daar niet wonen waardoor er een tekort aan parkeerplaatsen is voor bewoners.
- Er is verlichting geplaatst bij de fietsenstalling van het oude UWV-gebouw. Deze zijn erg fel. Perry heeft verzocht kapjes over de lampen te plaatsen.

5. Adviesgroepen

Yp de Vries meldt over de whatsappgroepen dat de pilot geslaagd is. Er zijn nu 238 deelnemers. Mevrouw Kleinherenbrink heeft aangegeven dat zij op de hoogte zou willen zijn van twitterberichten en acties van Yp. Eerder was aangegeven dat bij voldoende aantal deelnemers borden geplaatst zouden worden. Nu kreeg Yp de reactie dat er nieuw beleid in de maak is en dat daarom geen borden geplaatst kunnen worden. Yp wil graag inventariseren hoeveel folders er nu nodig zijn. Birgit vraagt of de andere BC's aanmeldingen hebben ontvangen naar aanleiding van een bewonersavond. Flyeren heeft in haar buurt erg weinig opgeleverd. Geconcludeerd wordt dat dit per buurt verschilt. De BC's geven aan Yp door hoeveel folders ze willen hebben.

Peter deelt mee dat er een netwerkbijeenkomst voor professional en vrijwilligers Zorg en Welzijn is geweest. Men heeft een rondgang door het centrum gemaakt en op drie locaties was er de mogelijkheid om sfeer te proeven. Daarnaast heeft er een bijeenkomst Welzijn in de Wijk plaatsgevonden met als thema Eenzaamheid. De volgende sessie Welzijn in de Wijk heeft als thema Verslaving. Er is nogmaals meegedeeld dat de wijkraad signalen van eenzaamheid of andere signalen doorgeeft aan de instanties die daarvoor opgesteld staan.

6. Voortgang initiatieven toekomst Wijkraad Centrum

Herma meldt dat er een bijeenkomst is geweest over "hoe nu verder". Er zijn een paar aanmeldingen voor nieuwe bestuursleden. Er zijn er echter minimaal vier nodig. De notitie Helder in Ambitie van de gemeente speelt door alles heen. Naast wijkraden zijn er diverse instanties die belangen van buurtbewoners behartigen. 6 maart is de volgende bijeenkomst. De gemeente staat toe dat men een (korte) periode doorgaat zonder bestuur. Er zijn overleggen die door moeten gaan, ook de financiën moeten beheerd worden.

Gerrit Altena geeft aan dat Joop wel aanwezig was bij de bijeenkomst maar niet namens West spreekt. BC West heeft een ander idee als er wel een bestuur gevormd kan worden. Een bestuur is volgens hem sowieso noodzakelijk. Bert waardeert ieders positieve inzet om te komen tot een vervolg, waarbij de aanwezigheid van een bestuur, dus vereniging, de voorkeur heeft. De verkenning van alternatieven kan zorgen voor een duidelijker beeld van de actuele mogelijkheden, kansen en bedreigingen. Hij stelt voor hiervoor een dagdeel bij elkaar te komen, waarmee alle aanwezigen instemmen .

7. Mededelingen vanuit het bestuur

Op 9 februari heeft een constructief gesprek plaatsgevonden tussen het bestuur en de leden van BC

West. Afgesproken is dat alle door het bestuur getroffen maatregelen ingetrokken worden, waardoor de status weer hersteld is overeenkomstig die van begin augustus 2016.

Stand van zaken aspirant bestuursleden: er heeft zich formeel één persoon zelf aangemeld en via een andere weg is ook iemand aangemeld.

8. **WVTTK**

31 maart komt het nieuwe Stads midden uit. Perry stelt voor de complete redactie voor het volgende nummer weer bijeen te laten komen.

9. **Rondvraag**

Er zijn geen vragen voor de rondvraag.

Einde vergadering 22.15 uur.

ACTIEPUNTENLIJST VAN DE PLENAIRE VERGADERINGEN

	Datum	Activiteit	Verantwoordelijk	Planning
1	19-09-2016	Emissievrij openbaar vervoer	DB	Mei 2017
2	25-10-2010	Actie luchtkwaliteit binnenstad	Perry	2017
3	23-05-2006	Binnenstadsoverleg	DB	2017
4	15-12-2014	Initiatieven op gebied van buurtactiviteiten uit alle BC's combineren, indien mogelijk	Allen	2017
5	19-12-2016	Adviesgroepen		Okt. 2017

VERGADERROOSTER 2017

PLENAIRE VERGADERING
Maandag avond, aanvang 20.00 uur
23 januari
27 februari
27 maart
11 april - ledenvergadering
24 april
29 mei
26 juni
25 september
23 oktober
27 november
18 december